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Zápis č.  04/2017 (40)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 20. února 2017 v zasedací místnosti 311, 

v budově U1, Vavrečkova 275, Zlín 

 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Gál, Dr. Beníček, Dr. Rouchal, Dr. Egner, Dr. Jančová,  

Ing. Hnátková, Ing. Mizerová, Ing. Huba, Bc. Ondroušek, D. Vítková 

(11 členů) 

Hosté: doc. Buňka, doc. Čermák, Dr. Mrkvičková, Bc. Vodinská, Ing. Martínková, 

Ing. Totková 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Rules and Requirements for the Publicly Announced Admission 

Procedure in the Academic Year 2017/2018 for Accredited Master’s Programmes 

Carried Out in the English Language“. (proděkanka Mrkvičková)  

5. Projednání návrhu „Zpráva o plnění Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, 

výzkumné, vývojové a inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na období 2016 – 2020“. (děkan)  

6. Různé. 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je přítomno 11 členů a senát je usnášeníschopný.  

 
ad 1)  Kontrola zápisu    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 3/2017 (39). 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/04/2017 

Akademický senát FT schválil zápis č. 3/2017 (39) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB ve Zlíně. 
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HLASOVÁNÍ 

PRO   11 
PROTI     0  
ZDRŽEL SE     0 
 
Návrh byl přijat. 
 
USNESENÍ AS FT č. 01/04/2017 

Akademický senát FT schválil zápis č. 3/2017 (39) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na zasedání AS FT 3/2017 ani na předchozích 

jednáních nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění.  

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy vedení a členy senátu, zda mají připomínky, 

příp. doplnění do programu zasedání. 

Příchod prod. Čermáka v 13:08 h. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/04/2017 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Rules and Requirements for the Publicly Announced Admission 

Procedure in the Academic Year 2017/2018 for Accredited Master’s Programmes 

Carried Out in the English Language“. (proděkanka Mrkvičková)  

5. Projednání návrhu „Zpráva o plnění Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, 

výzkumné, vývojové a inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na období 2016 – 2020“. (děkan)  

6. Různé. 
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HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 02/04/2017 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Rules and Requirements for the Publicly Announced Admission 

Procedure in the Academic Year 2017/2018 for Accredited Master’s Programmes 

Carried Out in the English Language“. (proděkanka Mrkvičková)  

5. Projednání návrhu „Zpráva o plnění Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, 

výzkumné, vývojové a inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické Univerzity 

Tomáše Bati ve Zlíně na období 2016 – 2020“. (děkan)  

6. Různé. 

ad 4)  Projednání návrhu „Rules and Requirements for the Publicly Announced 

Admission Procedure in the Academic Year 2017/2018 for Accredited 

Master’s Programmes Carried Out in the English Language“.  

(proděkanka Mrkvičková)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou o vyjádření k předloženému 

návrhu. 

Prod. Mrkvičková sdělila, že byly zapracovány připomínky z Legislativní komise a 

směrnice byla zaslána ve formátu sledování změn a ve finální verzi. 

Prod. Mrkvičková sdělila, že vložila do směrnice možnost platby v EUR, po vzoru 

schválených směrnic z jiných fakult. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala  

o stanovisko Legislativní komise. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že LK AS FT doporučuje, po zapracování 

navrhovaných změn, o daném návrhu hlasovat na řádném zasedání AS FT. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel k předloženému materiálu 

diskuzi. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/04/2017 

AS FT schválil směrnici děkana „Rules and Requirements for the Publicly Announced 

Admission Procedure in the Academic Year 2017/2018 for Accredited Master’s 

Programmes Carried Out in the English Language“.  

HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 03/04/2017 

AS FT schválil směrnici děkana „Rules and Requirements for the Publicly Announced 

Admission Procedure in the Academic Year 2017/2018 for Accredited Master’s 

Programmes Carried Out in the English Language“.  

ad 5)  Projednání návrhu „Zpráva o plnění Dlouhodobého záměru vzdělávací a 

vědecké, výzkumné, vývojové a inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty 

technologické Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na období 2016 – 2020“. 

(děkan)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal děkana, aby představil předložený materiál. 

Děkan poděkoval a sdělil, že „Zpráva o plnění Dlouhodobého záměru vzdělávací a 

vědecké, výzkumné, vývojové a inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na období 2016 – 2020“ je rozdělena do 9. kapitol 

Prioritních cílů.  

Děkan představil 1. kapitolu prioritních cílů. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi k 1. kapitole. 

 Ing. Hnátková se dotázala na studijní programy, které z nich byly inovovány. 
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- Děkan sdělil, že byl odeslán projekt OPVVV, kde je plánována inovace 2 

bakalářských SP a 5 magisterských SP. Požádal prod. Čermáka o přesné 

názvy. 

 

- Prod. Čermák sdělil, že v rámci přípravy projektu OP VVV byly připraveny 

návrhy na inovaci řady studijních programů: 

 2 SP Bc. studium – Technologie potravin, Biomateriály a kosmetika 

 5 SP Mgr. studium – Technologie potravin, Environmentální inženýrství, 

Polymerní inženýrství, Výrobní inženýrství a Chemie potravin a 

bioaktivních látek 

Prod. Čermák vysvětlil, že inovace SP závisí na úspěšnosti získání projektu v požadované 

finanční částce 31 mil. Kč. Dále že se navazuje na projekt Rozvoje infrastruktury. 

Připravuje se úprava 1.NP v budově U2 pro účely Ústavu technologie potravin v hodnotě 

106 mil. Kč 

Příchod tajemnice Bc. Vodinské v 13:24 h. 

Děkan představil 2. kapitolu prioritních cílů. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi. 

 Dr. Rouchal se dotázal na zastoupení článků/výstupů evidovaných a 

neevidovaných v databázi Web of Science. 

- Děkan požádal Dr. Rouchala, aby lépe vydefinoval podmínky, podle kterých 

má být hodnocení o zastoupení provedeno. 

Děkan představil 3. kapitolu prioritních cílů.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi. 

Děkan představil 4. kapitolu prioritních cílů.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi. 

  Dr. Rouchal se dotázal, kdo je nyní jmenován fakultním koordinátorem a tutorem 

pro studenty se specifickými potřebami. 
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- Děkan sdělil, že fakultním koordinátorem je nyní prod. Mrkvičková. Tutorem 

je Bc. Blanka Navrátilová, která k 28. 2. 2017 končí své působení na FT a je 

zapotřebí najít nového pracovníka na tuto pozici. 

 Dr. Beníček se dotázal na člena rady/ zástupce FT Univerzity třetího věku (U3V) 

a  Celoživotního vzdělávání (CŽV). 

- Děkan sdělil, že touto osobou je doc. Ponížil, který spolupracuje  

s U3V. 

Děkan představil 5. kapitolu prioritních cílů.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi. 

 Dr. Rouchal se dotázal na výjezdy studentů Bc. a Mgr. studia a jejich komunikaci 

s garanty oborů. Sdělil svůj názor, že výjezdy studentů by měly být konzultovány 

především s garantem předmětu.  

- Děkan sdělil, že garanti oboru by měli mít nadhled. Garant daného oboru 

tento studijní obor zná, takže by měl být schopen adekvátně posoudit a 

schválit ekvivalenty k uznání daného předmětu. 

 

- Prod. Čermák podotkl, že garant oboru je důležitý, při dodržování profilu 

absolventa. Studenti by měli absolvovat předměty, které by naplňovaly právě 

profil absolventa. 

 Dr. Rouchal se dotázal na nabízené předměty vyučované v anglickém jazyce (AJ). 

Uvedl, že předběžně odhaduje okolo 80 předmětů. 

- Prod. Čermák sdělil, že se opravdu jedná o cca 80 předmětů, které jsou 

nabízeny do výuky v AJ. 

 Dr. Rouchal se dotázal, zda je nastaven limit, kolik předmětů má být vyučováno 

v AJ. 

- Prod. Čermák sdělil, že limit není určen. Ředitelé ústavů mohou zaslat 

seznam předmětů, které by se daly vyučovat v AJ (semináře, laboratoře). 

 Dr. Rouchal se dotázal na zahraniční studenty, zda je možné, aby prokazovali 

znalost AJ. 
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- Děkan sdělil, že v tomto je problém; je to na odpovědnosti pracovníků a 

organizace, která vysílá studenty. 

 Dr. Rouchal sdělil, že je dost studentů, kteří přijedou na univerzitu a neumí dobře 

anglicky. 

- Prod. Čermák sdělil, že se jedná až o 20 % studentů, kteří přijedou na UTB a 

neumí dobře anglicky. Zároveň sdělil, že i studenti UTB, kteří vyjíždějí 

v rámci programů do zahraničí, občas neumí anglicky na požadované úrovni. 

 Dr. Rouchal se dotázal na zahájení jednání s ukrajinskou univerzitou, o jaké 

studijní programy mají zájem. 

- Děkan sdělil, že mají zájem především o Procesní inženýrství a Technologii 

potravin. 

 Dr. Rouchal se dotázal na podporu dlouhodobých stáží a postdoktorské stáže. 

- Děkan sdělil, že postdoktorské stáže zajišťuje Univerzitní institut, který je 

podporován z SPP UNI. 

Děkan představil 6. kapitolu prioritních cílů.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi. 

 Dr. Egner se v této souvislosti dotázala na úvazkové listy, zda je možno otevřít 

listy a upravit je. 

- Děkan sdělil, že úvazkové listy souvisí se směrnicí rektora, která toto řeší. 

 Dr. Egner požádala, aby se tedy úvazkové listy řešily na úrovni prorektorů a 

rektora. 

- Děkan sdělil, že lze upravit úvazek v rámci rozložení mezi pedagogickou a 

tvůrčí oblast. 

 Dr. Egner sdělila, že UTB je jedna z mála VŠ, kde funguje úvazkový list s 850 ZH a 

kde nejsou zahrnuty úkony pracovníka, které dělá nad rámec své práce. 

- Děkan sdělil, že souhlasí s připomínkou Dr. Egner ohledně přibývající 

administrativy. 
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Děkan představil 7. kapitolu prioritních cílů.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi. 

 Dr. Egner se dotázala na využití prostor v budově U11. 

- Děkan sdělil, že do budovy U11 byla přestěhována laboratoř UTTTK. 

- Tajemnice Vodinská sdělila, že je zapotřebí z důvodu rekonstrukce budovy 

U1 přestěhovat laboratoře a firmu Alpha Technology z 1.NP. 

 

- Děkan sdělil, že přesun na U11 bylo konzultováno s pracovníky UTTTK. 

Vysvětlil, že výuku v budově U17 nelze v bakalářském stupni provozovat. 

Děkan představil 8. kapitolu prioritních cílů.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi. 

 Dr. Egner se dotázala na revizi vnitřních norem a nastavení systému vnitřní 

kvality, jelikož proděkanka Dr. Lorencová ke dni 31. 12. 2016 opustila funkci 

proděkanky. Dotázala se, kdo bude tuto činnost dělat a zda bude místo 

proděkanky znovu obsazeno. 

- Děkan sdělil, že na UTB jsou vydávány nové předpisy a v návaznosti na ně 

budou měněny i vnitřní normy FT. Zároveň sdělil, že Dr. Lorencová se vrátila 

v polovině února po dlouhodobé pracovní neschopnosti do práce. 

Nejdůležitější věci převzala Bc. B. Navrátilová a agendu dále převezme prod. 

Veverková. 

Děkan představil 9. kapitolu prioritních cílů.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi. 

Předseda AS FT Dr. Staněk se dotázal členů senátu, zda souhlasí, aby dokument byl 

odhlasován. Materiál byl podrobně představen a není potřeba zaslat k projednání na LK 

AS FT. 

Odchod Ing. Hnátkové v 14:30 h. 
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 04/04/2017 

AS FT bere na vědomí stav plnění „Zprávy o plnění Dlouhodobého záměru vzdělávací a 

vědecké, výzkumné, vývojové a inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na období 2016 – 2020“.  

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 04/04/2017 

AS FT bere na vědomí stav plnění „Zprávy o plnění Dlouhodobého záměru vzdělávací a 

vědecké, výzkumné, vývojové a inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na období 2016 – 2020“.  

Děkan poděkoval za hlasování a požádal členy senátu o zaslání případných dalších 

dotazů, které zodpoví na dalším řádném zasedání AS FT. 

ad 6) Různé 

Předseda AS FT Dr. Staněk představil členům senátu návrh termínu a předběžného 

programu dalšího řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí dne 6. 3. 2017 

od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu FT.  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 05/04/2017 

Akademický senát FT schválil termín příštího řádného zasedání AS FT, které se 
uskuteční v pondělí dne 6. 3. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty.  

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat 
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USNESENÍ AS FT č. 05/04/2017 

Akademický senát FT schválil termín příštího řádného zasedání AS FT, které se uskuteční  
v pondělí dne 6. 3. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že dokumenty Volební řád AS FT a Jednací řád AS FT 

byly zaslány předsedkyni AS UTB Ing. Macháčkové k projednání. A byly v prvním čtení 

projednány na řádném zasedání dne 7. 2. 2017. 

Předseda AS FT Dr. Staněk podotkl, že se připravuje ke schválení Studijní a zkušební řád 

UTB a je právníky doporučeno, aby si Fakulta technologická připravila svůj vnitřní 

předpis. Z právního oddělení bylo doporučeno, aby tento důležitý vnitřní dokument se 

nově řešil jako vnitřní předpis. 

 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi v bodu různé. 

 Dr. Beníček informoval o časté neúčasti studentských zástupců FT v AS UTB v LK 

AS UTB. 

 Děkan sdělil, že má připravený Statut FT UTB, který bude projednán na Vedení 

FT, k připomínkování bude zaslán ředitelům jednotlivých ústavů  

a po zapracování připomínek zaslán k projednání na řádné zasedání AS FT. 

 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval přítomným za účast na řádném zasedání senátu a 

ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

Termín příštího řádného zasedání AS FT se uskuteční 

v pondělí dne 6. 3. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty. 

 

 

Ve Zlíně dne: 20. 2. 2017 
Konec zasedání: 14:50 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
        Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


